

May 22, 2015

[CB-CDA 2015-029]

[Le texte français suit l'anglais]

NOTICE OF THE BOARD

The Copyright Board of Canada has just rendered its decision pertaining to the Tariff of Royalties to Be Collected for the Reproduction, in Canada, in 2005 to 2014, of Works in Access Copyright's Repertoire by employees of Provincial and Territorial Governments. The Decision, the Certified Tariff as well as a Press Release and a Fact Sheet are posted on the Board's web site (www.cb-cda.gc.ca) under the heading "What's New – Recent Decisions.

Please find enclosed, for your reference, an electronic copy of the Decision and Tariff, along with the Press Release and Fact Sheet.

Attachments:

- [Access Copyright \(Governments\) \(2005-20014\) Tariff;](#)
 - [Access Copyright \(Governments\) \(2005-20014\) Decision;](#)
 - [Access Copyright \(Governments\) \(2005-20014\) Fact Sheet;](#)
 - [Access Copyright \(Governments\) \(2005-20014\) News Release.](#)
-

AVIS DE LA COMMISSION

La Commission du droit d'auteur du Canada vient de rendre sa décision portant sur le Tarif des redevances à percevoir pour la reproduction, au Canada, de 2005 à 2014, d'œuvres dans le répertoire d'Access Copyright par des employés des gouvernements provinciaux et territoriaux. La décision, le tarif homologué ainsi qu'un communiqué de presse et un feuillet d'information sont affichés sur le site web de la Commission (www.cb-cda.gc.ca) sous la rubrique « Quoi de neuf – Décisions récentes ».

Veillez trouver ci-joint, pour vos dossiers, une copie électronique de la décision ainsi que du tarif, de même qu'un communiqué de presse et un feuillet d'information.

Pièce jointes :

- [Access Copyright \(Gouvernements\) \(2005-20014\) Tarif;](#)
- [Access Copyright \(Gouvernements\) \(2005-20014\) Décision;](#)
- [Access Copyright \(Gouvernements\) \(2005-20014\) Feuillet d'information;](#)
- [Access Copyright \(Gouvernements\) \(2005-20014\) Communiqué de presse.](#)